
Annelies Lagaert is nieuw gemeenteraadslid
Op 25 september heeft Annelies Lagaert de eed afgelegd als gemeenteraadslid 
in Nazareth. Ze vervangt Peter Tolpe die ontslag nam omwille van familiale 
redenen. Annelies is 48, samenwonend en moeder van 2 kinderen. Ze volgde 
de opleiding bachelor communicatiemanagement en werkt bij Infrabel. In de 
vorige legislatuur was Annelies nog OCMW-raadslid. In haar vrije tijd kan ze 
genieten van paardrijden, zwemmen, fietsen, tuinieren en het lezen van een 
goed boek.

“Ik wil me inzetten voor een rechtvaardige samenleving waarin de actieve 
burger beloond wordt en het profitariaat aangepakt”, zegt Annelies. “Ik ben 
ervan overtuigd dat onze fractie lokaal verder het verschil kan maken omdat 
we een luisterend oor hebben voor de problemen van onze inwoners.”

Onze gemeenteraadsfractie in Nazareth bestaat uit fractievoorzitter 
Frank Dhaenens en gemeenteraadsleden Nele Le Roy en Annelies Lagaert. 
We danken alvast Peter Tolpe voor zijn inzet tijdens de voorbije jaren.

U kan op ons rekenen!
Op de foto van links naar rechts: gemeenteraadslid Nele Le Roy, lid BCSD Karien De Clercq, lijsttrekker Kristof Agache, 

fractievoorzitter Frank Dhaenens en gemeenteraadslid Annelies Lagaert
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Restauratiepremie voor Burgerlijk Godshuis in Nazareth
Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias 
Diependaele kent via het agentschap Onroerend Erfgoed 
477.231,42 euro aan restauratiepremies toe voor vijf restau-
ratieprojecten in onze provincie. Het Burgerlijk Godshuis 
in Nazareth is één van die restauratieprojecten en wordt al 
een tijdje gefaseerd gerestaureerd. 

Men is nu gestart met het vervangen van het buitenschrijn-
werk van de ramen en deuren naar historisch model. De 
ramen krijgen dubbel glas om het monument energiezuini-
ger te maken. Voor de restauratiewerken is een premie van 
74.985,81€ toegekend. Het Burgerlijk Godshuis in Nazareth, 
dat dateert van 1878, werd ontworpen door architect Modes-
te De Noyette. Het pand wordt vandaag gebruikt als oor-
logsmuseum en er zijn archieven in ondergebracht. Ook in 
de toekomst blijft het die rol spelen en zal het monument ook 
gebruikt worden voor alle erfgoed en heemkunde gerelateerde 
zaken in de gemeente. Momenteel wordt aan de achterzijde 
het extra deel voor het oorlogsmuseum uitgebreid gerestau-
reerd.
Sinds 1998 is het gebouw beschermd als monument en vormt 
het een belangrijk beeldbepalend element in het dorpscen-
trum van Nazareth.       Frank Dhaenens, Fractievoorzitter

N-VA Nazareth-Eke in de gemeenteraad
De N-VA vroeg op de gemeenteraad van 28 augustus opnieuw naar de stand van zaken omtrent het verhinderen van het 
sluipverkeer en de daarvoor beloofde proefopstelling met een aangepaste signalisatie in de Gaverse Pontweg. Het ant-
woord van de bevoegde schepen was kort. “Dat wordt nog verder onderzocht maar is niet simpel. Het sluipverkeer is een 
omzeiling van de trajectcontrole op de N60.”

De N-VA heeft op de gemeenteraad van 25 september gevraagd waarom de geverfde snelheidsaanduidingen op de grond, de 
randbelijning en de fietssuggestiestroken in een aantal straten, waaronder de Schraaienstraat, dit jaar niet meegenomen zijn bij 
de beschildering. De verantwoordelijke schepen stelt “dat dit afwisselend het ene jaar deelgemeente Eke, het andere jaar deel-
gemeente Nazareth is”.  N-VA heeft aangedrongen om te bekijken dat de Schraaienstraat prioritair voorrang zou krijgen omdat 
daar nu een onveilige toestand is ontstaan.

De N-VA heeft op de gemeenteraad van 25 september gevraagd om tijdens de volgende lente in de Scheldemeersen meer bloe-
men in te zaaien om vlinders aan te trekken.

De N-VA vroeg met een aanvulling aan een agendapunt op de gemeenteraad van 30 oktober om de verkeersveiligheid in de 
Deinzestraat ter hoogte van de Camiel Fremaultstraat te verbeteren. Er werd gevraagd om daar een snelheidsremmend ver-
keersplateau, verkeersdrempels of een verkeerssas aan te leggen. De verantwoordelijke schepen beloofde om daarvoor zo nodig 
tellingen te doen en men gaat de politie vragen om te controleren. Hij stelt dat “de tonnagebeperking en de aanpassing van de 
weg zal moeten bekeken worden en dat de bespreking ervan ‘eventueel’ kan terug komen op een volgende gemeenteraad”.

Maak jij mee het verschil?
N-VA Nazareth-Eke is op zoek naar inwoners die mee hun schouders willen zetten onder ons 
beredeneerd, constructief en gepassioneerd project. Zo kunnen we het welzijn en de welvaart in 
onze mooie gemeente mee waarborgen voor de volgende generaties. Ben jij gedreven en op zoek 
naar een zinvolle tijdsbesteding met een maatschappelijke meerwaarde? Dan ben je van harte 
welkom! 

   Stuur gerust een mailtje naar nazareth@n-va.be

nazareth@n-va.be



In gesprek met Kristof Agache
In september maakten we bekend dat Kristof Agache onze 
lijsttrekker wordt voor de gemeenteraadsverkiezingen op 13 
oktober 2024. In juni namen de gemeenteraden van Nazareth en 
De Pinte de principiële fusiebeslissing. Als dat voor eind 2023 
door beide gemeenteraden wordt bekrachtigd, betekent het dat 
er gemeenschappelijke lijsten zullen zijn.

Kristof (48) is gehuwd en vader van Jolien (17), Laurens (15) en 
Jasper (12). Hij is econoom (Universiteit Gent) en kan terugblikken 
op een jarenlange ervaring in de financiële sector. Hij is tevens 
schepen van financiën en begroting, ruimtelijke ordening, omge-
vingsvergunning, wonen, onroerend erfgoed, sport en ICT in De 
Pinte.

WAAROM DOE JE AAN POLITIEK?

Politiek is een engagement waarbij je je inzet voor het algemeen 
belang van de gemeenschap waartoe je behoort. Inwoners willen 
een gemeente waar het aangenaam wonen, werken en leven is. En 
dat gecombineerd met een klantgerichte dienstverlening. Op het 
lokale politieke niveau zie je de concrete resultaten op het terrein 
en sta je dicht bij de mensen.

WAT DOE JE IN JE VRIJE TIJD?

Naast een druk sociaal leven tracht ik ook wat tijd vrij te maken voor sport, zowel actief als passief. Zelf speel ik nog wel eens mini-
voetbal of ga ik joggen. Of ga ik kijken naar wedstrijden van mijn kinderen. Samen met mijn twee zonen ben ik ook steeds aanwezig 
op de thuiswedstrijden van KAA Gent.

WAARVOOR STAAT DE N-VA HIER LOKAAL?

We willen ijveren voor een aangename woonomgeving. Daartoe is het belangrijk dat we ons inzetten voor het residentiële, groene 
en landelijke karakter van de fusiegemeente waarbij we de open ruimte maximaal behouden. We laten niet de projectontwikkelaars 
bepalen wat kan of niet kan, maar de overheid dient te waken over de goede ruimtelijke ordening.

Ondernemers zijn tevens een bron van onze welvaart. Als overheid maken we het kader dat ondernemerschap zoveel als mogelijk sti-
muleert en ondersteunt. En dat dienen we ook te doen voor onze verenigingen. Want zij vormen het sociale weefsel in onze gemeente. 

Tot slot vinden we het ook belangrijk een financieel gezonde fusiegemeente te zijn. We werken met belastinggeld en dienen elke euro 
tweemaal om te draaien vooraleer deze uit te geven. Daarom willen we een slanke maar efficiënte en klantgerichte overheid waarbij 
onze inwoners centraal staan.

N-VA op stap tijdens 
de Septemberkermis 

te Nazareth

www.n-va.be/nazareth



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


